2025年2月11日

致:各地方召會

主題:海洋省相調會議-2025年6月14日至15日

地點:蒙克頓市中心皇冠假日酒店、Crowne Plaza Moncton Downtown,

1005 Main St, Moncton, New Brunswick

親愛的弟兄們, 我們很高興地宣布, 我們將於 2025 年 6 月 14 日至 15 日在新不倫瑞克省蒙克頓舉行一次海洋省調和特會。 會議將於 6 月 14 日星期六上午 10 點開始, 並於 6 月 15 日星期日中午 12 點結束。這次會議的訊息將以英文傳達。會議期間將提供兒童服務。所有會議都將在新不倫瑞克省蒙克頓主街 1005 號蒙克頓市中心皇冠假日酒店舉行。此飯店客房數量有限,優惠價格為單人/雙人入住 185 美元、三人入住 195 美元、四人入住205 美元, 含稅。房價包含熱自助早餐和停車費。 可以透過撥打 1-866-854-4656 或506-854-6340 單獨預訂。請提及區塊代碼 IX7 以享受特別優惠 團體費率。也可以使用下面的預訂連結:

https://www.ihg.com/crowneplaza/hotels/us/en/moncton/yqmms/hoteldetail?fromRedirect=true&qSrt=sBR&qIta=99801505&icdv=99801505&qSlH=YQMMS&qGrpCd=IX7&setPMCookies=true&qSHBrC=CP&qDest=1005%20Main%20Street%2C%20Moncton%2C%20NB%2C%20CA&srbu=1

請注意,此預訂連結僅適用於 2025 年 6 月 13 日星期五至 2025 年 6 月 15 日星期日的住宿。如需預訂其他日期或有特殊要求,請聯絡銷售人員,電話:506-853-3964,或發送電子郵件至 sales@cpmoncton.com。以特殊價格預訂的最後日期是 2025 年 5 月 20 日。我們也要求您在 6 月 1 日之前註冊參加會議,以協助服務協調。可以使用以下連結進行註冊:

https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSe3jzq44q7 K8HzlcdYhFX7bOwcJlhgzBt GXM U9SSjI7kHVQ/viewform

如有任何疑問,請聯絡 Rick Hamer,電話: (343)882-0388,或發送電子郵件至 rickhamer@yahoo.ca 請祈禱這次特會成為一個喜樂的時刻,相調並接受豐富的職事,以建造基督的身體,特別是在加拿大大西洋省份。

在基督裡,

海洋省地區的兄弟

2025 Maritimes Blending Conference Announcement

Feb 11, 2025

To: The churches

Subject: Maritimes Blending Conference – June 14-15, 2025

Location: Crowne Plaza Moncton Downtown, 1005 Main St, Moncton, New Brunswick

Dear Brothers,

We are pleased to announce that we will be having a Maritimes blending conference to be held in Moncton, New Brunswick from June 14 to 15, 2025. We would like to extend this invitation to all the saints in your locality for a time of blending in the ministry of the word and the Body of Christ.

The conference will start on Saturday June 14th at 10am and end on Lord's Day June 15th at 12pm. The messages of this conference will be given in English. Children's service will be provided during the conference meetings. All meetings will be held at the Crowne Plaza Moncton Downtown, 1005 Main St, Moncton, New Brunswick. There are a limited number of rooms available at this hotel at a reduced cost of \$185 for single/double occupancy, \$195 triple occupancy and \$205 for quadruple occupancy, plus taxes. A hot buffet breakfast and parking is included in the rate.

Reservations can be booked individually by calling 1-866-854-4656 or 506-854-6340. Please mention the block code IX7 to benefit from the special group rate. The booking link below can also be used:

https://www.ihg.com/crowneplaza/hotels/us/en/moncton/yqmms/hoteldetail?fromRedirect=true&qSrt=sBR&qIta=99801505&icdv=99801505&qSlH=YQMMS&qGrpCd=IX7&setPMCookies=true&qSHBrC=CP&qDest=1005%20Main%20Street%2C%20Moncton%2C%20NB%2C%20CA&srbu=1

Please note, this reservation link will only work for stays starting Friday, June 13th through Sunday, June 15th 2025. If guests try to book outside these dates using the reservation link – the link will show that there are no rooms available. To book dates outside the block or special requests, please contact sales at 506-853-3964 or sales@cpmoncton.com.

Final date to reserve at the special rate is May 20, 2025. We encourage saints to register before April 14th as unused reserved rooms will be released gradually after this date.

We also request that you register for the conference to help with service coordination by June 1st. Registration can be made using the following link:

GXM U9SSjI7kHVQ/viewform

For enquiries, please contact Rick Hamer at (343)882-0388 or by email at rickhamer@yahoo.ca

Please pray that the conference will be a joyful time of blending and receiving of the rich ministry for the building up of the Body of Christ, especially in the Atlantic provinces of Canada.

In Christ,

The brothers in the Maritimes